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Folketingets Lovsekretariat
Christiansborg 
1240 København K

Folketingsmedlem Per Clausen (EL) har den 10. maj 2011 stillet mig følgende 
spørgsmål nr. S 1702, som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål nr. S 1702:

"Er ministeren ikke enig i, at det ville være mere hensigtsmæssigt at bruge midlerne 
fra den statslige Nordsøfond til at udvikle teknologier til vedvarende energi?"

Svar:

Som det fremgår af Energistrategi 2050, ønsker regeringen en markant udbygning 
med vedvarende energi, også gerne gennem brug af nye teknologier. Fordeling af 
statens indtægter fra Nordsøen, herunder indtægter fra Nordsøfondens aktiviteter er 
et finanspolitisk spørgsmål. Det er regeringens opfattelse, at statslige skatte- og af-
giftsindtægter ikke på forhånd skal øremærkes til specielle formål, heller ikke når de 
stammer fra energisektoren.

Med venlig hilsen

Lykke Friis
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